



裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址：香港屯門楊青路 28 號

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

網址 Web site: <http://www.jcctm.edu.hk> 電話 Tel.: (852)-2461 1555 傳真 Fax: (852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2025-2026/083

10 月份中央通告

(一) 訂購冬季校服事宜：

校服承造商豐昌順(沙田)有限公司將於 10 月 14 日(星期二)上午 9:00 至下午 5:00 到本校為學生度身訂製冬季校服(價格可參閱附件)。有關訂衣回條將於 10 月 8 日(星期三)派發予學生，若家長有意讓 貴子女於當天訂製冬季校服，請帶備現金 100 元作訂金及訂衣回條到 111 室度身訂製。

所訂校服將於 11 月 6 日(星期四)下午 12:30 至下午 5:00 在學校憑訂衣單到 111 室領取及繳付餘額。若領取的校服，尺碼有不稱身，可於翌日 11 月 7 日(星期五)下午 12:30 至下午 5:00 在學校更換。

各家長亦可自行向相熟之店舖訂製或購買冬季校服，惟款式、顏色和質料必須符合本校之要求和標準。由於縫製校服需時，各家長須及早準備。

(二) 國慶日假期

10 月 1 日(星期三)為國慶日假期，學生毋須回校上課。

(三) 星期三時間表

為配合課堂的需要，本校 10 月 3 日(星期五)的課堂將更改為星期三的課堂時間表，詳情可參閱校曆表。

(四) 星期五時間表

為配合課堂的需要，本校 10 月 6 日(星期一)的課堂將更改為星期五的課堂時間表，詳情可參閱校曆表。

(五) 中秋節翌日假期

10 月 7 日(星期二)為中秋節翌日假期，學生毋須回校上課。

(六) 有關黃色、紅色、黑色暴雨警告信號生效時及熱帶氣旋影響香港時的安排

根據教育局通告第 5/2022 號，請家長留意：

1. 若當局發出黃色暴雨警告信號，除教育局宣布停課外，所有學生均應照常上課。
2. 若當局在上午 5:30 至 6:00 前發出紅色或黑色暴雨警告信號，學校將會停課，學生毋須回校，應留在家中。
3. 若當局在上午 6:00 至 8:00 前發出紅色或黑色暴雨警告信號，學校將會停課，未離家上學的學生應留在家中。學校會保持校舍開放，同時安排應急措施，並有足夠人手照顧抵達學校的學生，以確保他們的安全；已返抵學校的學生應留在校內，直至情況安全才回家，家長無需急於到校接子女回家。



裘錦秋中學(屯門)
Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址：香港屯門楊青路 28 號

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

網址 Web site: <http://www.jcctm.edu.hk> 電話 Tel.: (852)-2461 1555 傳真 Fax: (852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

4. 若在上課期間內發出紅色或黑色暴雨警告信號，學生將繼續上課，直至正常下課時間，並在情況安全下，學生方可回家。
5. 當天文台發出八號預警/八號或以上熱帶氣旋警告信號，教育局宣布學校停課後，學生應留在家中，毋須回校。(詳細內容可參閱學生手冊第 12 頁)

此致
貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二五年九月二十九日



裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址：香港屯門楊青路 28 號

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

網址 Web site: <http://www.jcctm.edu.hk> 電話 Tel.: (852)-2461 1555 傳真 Fax: (852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

Parents Circular 2025-2026/083 General Notice for October

1. Ordering of Winter Uniform

The school uniform supplier, Fung Cheong Shun (Shatin) Limited, will be on campus on **Tuesday, 14 October** (9:00 a.m. to 5:00 p.m.) to take orders and measurements for winter uniforms (please refer to the attached price list). The order form will be distributed to students on **Wednesday, 8 October**. Parents who wish to place an order should ensure their child brings the completed order form together with a **cash deposit of HK\$100** to **Room 111** on the measurement day.

Ordered uniforms can be collected upon full payment at **Room 111 on Thursday, 6 November** (12:30 p.m. to 5:00 p.m.) by presenting the order receipt. Exchanges for ill-fitting sizes will be accommodated on **Friday, 7 November** (12:30 p.m. to 5:00 p.m.).

Parents may also procure winter uniforms from other sources, provided that the style, colour, and material strictly adhere to the school's specifications. As uniform production requires time, early preparation is advised.

2. National Day Holiday

Please be reminded that **Wednesday, 1 October** is the National Day holiday. There will be no school on this day.

3. Wednesday Timetable Arrangement

To accommodate teaching needs, the schedule for **Friday, 3 October** will follow the **Wednesday timetable**. Please refer to the school calendar for details.

4. Friday Timetable Arrangement

To accommodate teaching needs, the schedule for **Monday, 6 October** will follow the **Friday timetable**. Please refer to the school calendar for details.

5. Chinese Mid-Autumn Festival Holiday

Please be reminded that **Tuesday, 7 October** is the day following the Chinese Mid-Autumn Festival. There will be no school on this day.

6. Tropical Cyclones and Heavy Persistent Rain Arrangements for School

According to Education Bureau Circular No. 5/2022, parents are advised to note the following:

When Red or Black Rainstorm Warning Signal is issued:

(i) From 5:30 am onwards and before 6:00 am:

- School is to be suspended all day



裘錦秋中學(屯門)
Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址：香港屯門楊青路 28 號

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

網址 Web site: <http://www.jcctm.edu.hk> 電話 Tel.: (852)-2461 1555 傳真 Fax: (852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

(ii) From 6:00 am onwards and before 8:00 am:

- Students do not have to attend school that day
- Students who have not left for school should stay home
- School will keep premises open and implement contingency measures to look after students who have arrived at school
- If students learn about the class suspension announcement on their way to school, they should decide whether to proceed with their journey to school taking into consideration the rain, road, slope or traffic conditions
- Students who have already arrived at school should remain in school until it is safe for them to return home
- Parents do not need to pick up their children from school immediately

(iii) From 8:00 am onwards and before 10:30 am:

- School will continue the lessons until the end of normal school hours and ought to ensure that conditions are safe before allowing students to return home

(iv) When the Observatory issues a typhoon warning signal No. 8 or above, or a tropical cyclone warning signal of No. 8 is hoisted, and the Education Bureau announces the suspension of classes, students should stay at home and not return to school. (For more details, please refer to page 12 of the student handbook).

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping

Principal

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

29 September 2025